

VÄRMLANDS ORIENTERINGSFÖRBUND

Protokoll

Distriktsstyrelsen nr 7/22

Tid och plats	torsdagen den 31 augusti 2022, kl. 19:00 digitalt	
Närvarande ledamöter	Håkan Ahlqvist Britt-Marie Lundkvist Johanna Forslund Sandra Boman Lars-Ola Westerlund Marianne Gerborn Johanna Kindlund	Distriktsordförande §79 - §87 Protokollssekreterare
Övriga deltagare	Monika Wikström	§79–§86
Lämnat återbud	Håkan Lindberg Christina Gabrielsson	
Sammanträdets öppnande	§79 Distriktsordförande Håkan Ahlqvist förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkommen till styrelsemöte nr 7.	
Justering	§80 Styrelsen beslutar att jämte ordförande Håkan Ahlqvist utse Britt Marie Lundqvist justera protokollet.	
Dagordning	§81 Styrelsen beslutar att lägga till "kartan i Kil", "info utbildning", "DM-plaketter" och "Klasser stafett DM" under Övriga frågor och att därefter fastställa utsänd dagordning.	
Föregående mötesprotokoll	§82 Styrelsen går igenom protokoll 6. Styrelsen beslutar att lägga protokoll 6/22 till handlingarna	
Värdetävlingsgrupp	§83 Sandra berättar hur hon tänker kring en träff om värdetävlingar. Sandra har kontaktat föreningarna och kommer att leda träffen. Målet är att en grupp ska bildas för framtida planering av värdetävlingar. Träffen är planerad till slutet av september. Styrelsen beslutar att bjuda in föreningarna i Värmland att ingå i en grupp för att diskutera och planera föreningssamverkan av värdetävlingar i Värmland.	
Styrelsedygn	§84 Styrelsen träffas från kl. 15:00 på fredagen den 30/9 till lördagen den 1/10, cirka kl. 16:00.	

VÄRMLANDS ORIENTERINGSFÖRBUND

Styrelsen beslutar

att Monika, Håkan och Patrik planerar innan mötet och sätter ihop ett program.

Föreningsträffar hösten 2022 §85

Styrelsen har utsett en arbetsgrupp (Håkan A (sammankallande), Sandra, Lars-Ola, Håkan L, Monika och Patrik Norling (RF-SISU Värmland)) som diskuterat formen för höstens föreningsträffar.

Tema för kvällarna är planerade att innehålla SOFT's

"Kompassriktning 2030", kartor, Laserkartan på:

<https://kartor.gokartor.se/#5/6500608.000/428840.000> ,

värde tävlingar i Värmland (hur ligger vi till), utbildning,

vardagsutmaningar i klubben, hemsidor samt "hur kan RF-SISU hjälpa till i vår klubb". Nytt arbetsmöte planerat 14 september.

Styrelsen beslutar

att bjuda in till tre träffar:

måndag; 10/10 Fryksta - Kil (Håkan A, Monika, Britt-Marie, Johanna K, Lars-Ola)

måndag; 17/10 Hultet - Kristinehamn (Håkan A, Monika, Johanna F, Håkan L)

måndag; 24/10 Hörsalen biblioteket - Arvika (Håkan A, Monika, Marianne, Sandra)

att föreningarna bestämmer själva vilket av mötena dem vill delta på,

att föreningsträffarna riktar sig till styrelsemedlemmar, ledare och kartintresserade och

att Monika skickar ut inbjudan nästa vecka.

Inspirationsdag/O-Gala

§86

Styrelsens utsedda arbetsgrupp bestående av Håkan A (sammankallande), Britt-Marie, Christina, Johanna F, Johanna K, Monika och Patrik Norlin (RF-SISU Värmland) kommer att ha ett första planeringsmöte inom några veckor.

Lokal - Monika har preliminär bokad Deje Folkets Hus

Talare - Monika har kontaktat Maria Helgesson, vid fler förslag kontakta Monika.

Rapporter

a) Ungdom

§87

Johanna Forslund berättar om Distriktsmatchen i Eskilstuna, där ca 20 Värmlandsungdomar deltog.

Jenny Nilsson OK Tyr planerar inför resan till USM i Stockholm den 9–11 september där 10–12 ungdomar kommer att delta – minibussar är bokade och tröjor beställda.

En USM sprintträning genomfördes i Karlstad den 29/8, arrangerad av Rasmus Pettersson OK Djerf.

Daladubbeln – intresseanmälan visar att det behövs en buss plus några platser till Monika inväntar svar för Bussbokning.

b) MtbO

Lars-Ola Berättar att finalen i Värmlandserien har varit deltagandet på värmlandserien har varit på ca 30/tävling, vilket är en nedgång sedan innan pandemin. DM är den enda kvarvarande tävlingen i Värmland. Planerad till den 18/9 flyttat från Kilene till Sörmon, arrangeras av OK Tyr (även Tyrare får delta).

c) Tävling

Inget

VÄRMLANDS ORIENTERINGSFÖRBUND

- d) Elit/TVO
Johanna Kindlund berättar det blir en gemensam resa till finalen av Swedish League i Strängnäs. Stefan har talat med Monika om bokning av hotell.
- e) Naturpass/Hittaut
Marianne berättar att när säsongen är över summeras resultatet Klubbarna kontaktas för en utvärdering.
- f) utbildningar
Sandra berättar att hon jobbar med Värde tävlingsträffen. På föreningsträffarna kommer utbildning att diskuteras för att vi ska få en bild av vad klubbarna behöver och hur dem vill arbeta med utbildning.
- Övriga rapporter**
- a) ordförande
Inget
- b) kassör
Ekonomin ser bra ut
- c) kansliet
Inget.
- Övriga frågor**
- a) Kartan i Kil
- §88**
Styrelsen beslutar
att kartan är tillfälligt godkänt för kartutsnittet som användes på Kils tävling och
att kartan kommer att uppdateras för att följa rekommendationer efter kartkontroll, så att kartan ska bli korrekt enligt Kartnormen.
- b) Information om utbildningar
- §89**
Diskuterades
- c) DM-Medaljer
- §91**
Styrelsen beslutar
att ändra till Britt-Marie och Johanna K delar ut medaljer på Medel DM i Mängen 3/9 och Håkan A delar ut medaljer tillsammans med Sandra på lång DM i Skattkärr 25/9.
- d) Stafett DM Klasser
- §92**
Johanna K har uppmärksammat att det är väldigt få lag i tex. H16 (ett lag) vid Stafett DM i år. Hon berättar att andra distrikt har ändrat till större åldersspann och eller blandade D/H-klasser.
Styrelsen beslutar
att klasser i Stafett DM inför 2023 blir en diskussionspunkt för styrelsedygnet.
- Nästa möte**
- §92**
Nästa möte blir den 30/9–1/10 i samband med Styrelsedygnet på Selma Spa.

VÄRMLANDS ORIENTERINGSFÖRBUND

Avslutning

§93

Distriktsordförande Håkan Ahlqvist tackar mötesdeltagarna och avslutar mötet.

Vid protokollet

Justeras

Justeras

Johanna Kindlund
Sekreterare

Håkan Ahlqvist
Distriktsordförande

Britt Marie Lundkvist